FINNEGAN

Gary C. MaPartner

+886 2 2712 7001 ext. 102 gary.ma@finnegan.com

Hung Kuo Building 12D, 167 DunHua North Road Taipei, Taiwan 105

Hung Kuo Building 12D, 167 DunHua North Road Taipei, Taiwan 105

in vCard



Gary Ma, managing partner of Finnegan's Taipei office, specializes in finding ways to solve clients' intellectual property problems in the most effective and cost-efficient manner possible. Named by *Intellectual Asset Management* as a leader in litigation and transactions in Taiwan, as well as a top IP strategist, he works with well-known, multinational corporations and small, startup companies alike.

Gary represents clients in patent and trade secret litigations before U.S. district courts and the International Trade Commission (ITC). His litigation experience includes arguing motions and taking multiple cases to trial. He represents and counsels clients on inter partes reviews, reexaminations, and interference proceedings at the U.S. Patent and Trademark Office (USPTO). He also counsels clients on non-adversarial matters, including conducting freedom to operate and patentability opinions and helping clients to develop useful and valuable patent portfolios.

Gary has helped clients obtain favorable results in high-stakes patent licensing negotiations involving all sizes of patent portfolios, ranging from a few patents to thousands of patents. Drawing from his litigation and licensing experience, Gary counsels clients on various other patent matters, including strategic development of patent portfolios, and providing freedom-to-operate, patentability, non-infringement, and invalidity opinions.

Clients Gary works with innovate in a wide variety of technologies in the chemical, electronic, and mechanical arts, from children's safety and recreational products and bicycle components, to polypropylene compositions, and petroleum product manufacturing, to wireless communications devices, light emitting diodes, optical sensors, liquid crystal displays, IC design, and unmanned aerial vehicles.

Gary regularly lectures and authors articles on patent law topics. He teaches classes on U.S. patent litigation at the Institute of Technology Law at National Chiao Tung University in Taiwan, and presents or participates in panels at advanced intellectual property law seminars in the United States, Taiwan, and China. Prior to joining Finnegan, Gary interned for the Honorable Richard Linn of the U.S. Court of Appeals for the Federal Circuit during law school. He worked as a process engineer at Chevron Products Company U.S.A. Inc. before starting his legal career.



馬宗聖 律師 飛翰律師事務所合夥人

gary.ma@finnegan.com +886 2 2712 7001 台北市敦化北路 167 號 12 樓 D 室

馬宗聖律師為飛翰台北辦公室的主持律師,擅長以最有效率,和最符合成本效益的方式,解決客戶面臨的智財問題。於亞太地區中之台灣,獲得智慧資產管理雜誌評選為智財訴訟與交易業務首席律師,以及頂尖的智財策略專家。以一貫的專業服務品質,代表知名的跨國企業與小型新創公司。

馬律師代表客戶處理美國地院與國際貿易委員會(ITC)受理之專利及營業秘密訴訟案。相關的訴訟經驗包括:各種向法院提出之請求的答辯,以及多起案件攻防至審判開庭的階段。承接的案子還包括美國專利商標局(USPTO)受理的多方覆審、再審查、和干擾/牴觸審查案。馬律師也為客戶提供非對抗性案件的諮詢,包括出具專利相關問題的意見書,協助客戶建制有用和有價值的專利組合。

馬律師曾協助客戶在高風險/高賭注之專利授權談判上獲得輝煌的戰績,牽涉的專利數量,從若干件專利到數千件的專利組合都有。擷取其訴訟和授權之經驗, 馬律師也就其他態樣的專利案件提供諮詢,包括如何策略性地建制專利組合,以 及提供可自由實施,可專利性,不侵權,與無效的意見書。

馬律師服務之客戶群涵蓋化學、電子、與機械之各新創技術領域,舉凡孩童安全 與娛樂用品及自行車零件,到聚丙烯組合物和石油產品的製造,還包括無線通訊 裝置、發光二極體、光感測器、液晶顯示器、積體電路設計、和無人機。 馬律師定期針對專利法之議題授課演講及撰寫文章。加入飛翰之前,馬律師曾於 法學院研讀期間,擔任美國聯邦巡迴上訴法院法官 Richard Linn 之實習生。踏入 法界執業之前,曾任職於美國雪佛龍產品公司,擔任製程工程師。